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Hjerter for Tanzania Generalforsamling  
d. 06/10/2024 
 

Deltagere: Line Guntoft, Tobias Brems-Hulgaard, Christian Skadhede, Sidsel Eriksen, Katrine Ottosen og Ditte 

Therkildsen. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Bestyrelsens årsberetning 

3. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab 

4. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent 2025 

5. Valg af revisor 

6. Indkomne forslag 

7. Valg af foreningens bestyrelse 

8. Eventuelt 

9. Forslag til fremtidigt arbejde og aktiviteter 

 

1. Valg af dirigent og referent 

Sidsel vælges som dirigent, og Tobias vælges som referent. 

 

2. Fremlæggelse og godkendelse af bestyrelsens årsberetning 

Årsberetningen blev præsenteret af Sidsel og efterfølgende godkendt. 

Nedslagspunkter fra foreningens arbejde i 2024: 

a) Skolegang: Hjerter for Tanzania har 17 børn i skole og 10 unge på erhvervsuddannelser. 

b) Sommerfest: Sommerfesten var et brag af en succes, hvor der blev indsamlet næsten 62.000 kr. 

som foreningen bruger til at betale for mad, vand, medicin, lægehjælp og gode oplevelser til 

børnene på børnehjemmene. Foreningen pointerer, at det er godt at have midler på kontoen, 

således der ikke skal findes sponsorer til diverse mindre udlæg. Foreningen har besluttet at 

gentage succesen med sommerfesten til næste år. Der blev lagt meget arbejde i sommerfesten, 

og forhåbentligt kan det gøres med en mindre indsats næste år. Der er ikke fastlagt nogen dato. 

Line bidrager med input om at det afholdes ultimo august (ikke 13. september). 

c) Succeshistorie: Abdallah fik en erhvervsuddannelse og har nu fået job og er flyttet fra 

børnehjemmet. Det er en succes, fordi det er det, HFT gerne vil: Give børnene en uddannelse så 

de kan blive selvforsørgende. 

d) Sporløs: Foreningen har lavet en stor eftersøgning af en af børnehjemsbørnenes familie. Vi har 

måske fundet drengens mor. Vi afventer svar fra DNA-test. Det har været et stort arbejde at 

formidle eftersøgningen på de sociale medier, og lidt antiklimaks at der ikke er flere der liker, 

deler eller kommenterer på det. Vi oplever dog, når vi snakker med venner og bekendte, at der 

er alligevel er mange, der følge med, bare uden at vise det på de sociale medier. 

e) Administration: 2024 er Hjerter for Tanzanias første år som en officiel forening. Det har været 

meget lærerigt og administrative opgaver fylder nu mere. Det ses som et nødvendigt onde for 

at kunne vækste og hjælpe endnu flere børn. 

3. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab 
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Ditte præsenterede årsregnskabet – herunder også indsamlingsregnskaber og driftsregnskabet. 

Årsregnskabet blev godkendt.  

4. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent 2025 

Ditte gennemgik budget for år 2025 og kontingentet for betalende medlemmer i 2025 blev fastsat 

til 100 kr. 

 

5. Valg af revisor 

Ditte indstiller Rasmus Ørskov fra Beierholm som revisor for HFT. Dette godkendes. 

 

6. Indkomne forslag 

a. Dækning af administrative omkostninger fremover. Foreningens administrative 

omkostninger er steget til omkring 17.000 kr. om året. Det er mere end hvad Sidsel og Ditte 

har mulighed for at betale. Det besluttes, at medlemskontingentet fremover vil blive brugt 

på at dække de administrative omkostninger. Alle donationer, der gives til HFT, går fortsat 

ubeskåret til børnene. Nuværende medlemmer informeres om ændringen per mail i 

forbindelse med opkrævningen af medlemskontingent for 2025. Medlemmer har mulighed 

for at melde sig ud med øjeblikkeligt varsel. Det besluttes at fjerne muligheden for at være 

gratis medlem af Hjerter for Tanzania. 

b. Kan vi strømline indsamlingsåret og kalenderåret, så der kun skal udarbejdes ét regnskab 

og dermed spares penge? Det besluttes at forhøre os om muligheden ved revisor.  

c. Kan næste indsamlingslicens være bredere, og også inkludere gode oplevelser? Det 

besluttes at ansøge om dette til næste indsamlingslicens. 

d. Skal vi arbejde mod, at Hjerter for Tanzania kan blive §8A godkendt, så donorer kan få 

fradrag af deres donationer? Det besluttes, at HFT har en målsætning om at blive §8A 

godkendt. Derfor arbejder HFT hen imod at få 300 betalende medlemmer, da det er et krav 

for at blive godkendt.  

e. Vi vil gerne have flere medlemmer. Hvordan gør vi? Der skal sendes mails til alle 

nuværende sponsorer om muligheden for at blive medlem og info om målsætningen om at 

blive fradragsberettiget. Vi skal reklamere for muligheden om at blive medlem på sociale 

medier (Facebook, Instagram og LinkedIn), her kan vi ”hype” muligheden for medlemskab 

med konkurrencer og lodtrækninger ved opnåelse af 50, 100 osv. medlemmer. Vi skal 

nævne det i dialogen med interesserede og ”førstegangs-sponsorer”. 

f. Mobilepay eller bankoverførsel: Vi skal fremme at folk betaler via bankoverførsler fremfor 

Mobilepay, for at undgå gebyret på 0,99% til Mobilepay. 

 

7. Valg af foreningens bestyrelse 

Bestyrelsen er ikke på valg i år. Den nuværende bestyrelse fortsætter derfor. 

 

8. Eventuelt 

 

9. Forslag til fremtidigt arbejde og aktiviteter 

a. Vi vil fortsætte vores arbejde på børnehjemmene og hjælpe børnene med at få dækket 

deres basisbehov, få en uddannelse og gode oplevelser. 

b. Vi vil løbende informere sponsorer om seneste nyt fra børnehjemmet. Vi vil som minimum 

sende nyhedsbreve 2 gange om året. 
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c. Vi vil arbejde for at finde nye sponsorer. 

d. Vi vil opdatere vores Instagram, Facebook og LinkedIn kontoer med seneste nyt fra 

børnehjemmene og opfordre interesserede personer til at følge med. Vi skal særligt øge 

tilstedeværelse på LinkedIn. Vi vil desuden oprette en profil på TikTok. 

e. Bestyrelsen vil bestræbe sig på at holde arbejdsdag én gang om måneden for at sikre 

fremdrift i foreningens arbejde.  

f. Vi vil afholde Hjerter for Tanzanias sommerfest ’25, hvor overskuddet går til børnene. Match 

Padel Studio har bekræftet, at de vil hoste arrangementet igen. 

g. Vi vil lave gavekort, som vi kan sælge på hjemmesiden. Vi vil lave gavekort til julegaver, 

pakkeleg, mandelgave, til og fra kort, fødselsdagsgaver, værtindegaver, bryllupsgaver og 

”manden der har alt”-gaver. For at undgå udgiften til en webshop, bliver salget på 

hjemmesiden tillidsbaseret, hvor folk kan downloade gavekortet som PDF og overføre via 

mobilepay. 

 


